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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 9. LISTOPADU 2023   

přítomni  

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., doc. Ing. Václav Brant, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Zita, Ph.D., Ing. Josef Kučera, doc. Ing. Peter Surový, 
PhD., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Marek Hrdina, prof. Mgr. Bohumil Mandák, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., 
prof. Ing. Petra Šímová, Ph.D., Ing. Martin Kadeřábek, Ing. Vojtěch Zástěra, doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Lukáš 
Krhoun, prof. Dr. Ing. František Kumhála, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., doc. Ing. Martin Kotek, Ph.D., Ing. Petr Hnízdil, 
Ing. Radim Kotrba, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Barbora Motýlová, PaedDr. Dušan Vavrla, Ing. Kateřina 
Tomšíková, Ph.D., Anna Křížová 
 

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., Bc. Jana Immerová, prof. PhDr. Michal 
Lošťák, Ph.D. 
 

Omluveni: Ing. Jiří Krucký, doc. Ing. Lukáš Bílek, Samuel Gavaľa, Ph.D., Ing. Pavel Brož, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., 
Ing. Iva Bernáthová 
Příchod: 9:40 Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Vít Kluger 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

 

 

 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU informoval o připomínce doc. Benešové k minulému zápisu AS ČZU, do minulého zápisu do bodu 

„Rozpočet ČZU pro rok 2024“ do závěru diskuze bude doplněn čtvrtý odstavec, a to ve znění:  

4.   po uzavření účetního období bude AS ČZU předloženo k projednání čerpání CUF a čerpání rozpočtu fakult za 

předchozí rok 

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová 

předseda AS ČZU vyzval ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU ve znění výše uvedeného doplnění 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

Vnitřní mzdový předpis České zemědělské univerzity v Praze 

• kvestor informoval o drobných změnách v předkládaném materiálu 

• Bc. Immerová podrobně představila návrh týkající se rozpuštění 13. platu, který se do nového Vnitřního mzdového 

předpisu ČZU propsal jako „stabilizační příplatek“ 

• prof. Müller přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení  

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která doporučuje předkládaný materiál ke 

schválení, zároveň informovala, že na zasedání ekonomické a investiční komise bylo projednáno i navýšení mzdového 

tarifu pro mzdovou třídu OP1 na 19.000,- Kč měsíčně, což by mělo zajistit i pokrytí plánovaného navýšení 

minimální/zaručené mzdy od nového roku.  

2. Vnitřní mzdový předpis České zemědělské univerzity v Praze 

3.       Různé 
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• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, prof. Sklenička, Ing. Krhoun, Bc. Immerová, prof. Müller 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu s jednotlivými projednanými úpravami 

       pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VNITŘNÍ MZDOVÝ PŘEDPIS ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 

 

Různé 

• předseda AS ČZU vyzval volební komisi, zda by se mohla vyjádřit k průběhu voleb do AS ČZU 

• PaedDr. Vavrla za volební komisi informoval o různých zprávách, že by mohlo dojít k porušení férovosti voleb, došlo ke 

snaze eliminovat tyto připomínky 

• Ing. Mikšík informoval o tom, že požádali pana kvestora o pomoc při volbách členů AS ČZU, a to v souvislosti 

se zajištěním transparentností voleb, kvestor tak poskytl možnost přítomnosti člena Odboru bezpečnosti u voleb na 

jednotlivých fakultách a též zajištění volebních uren. Nabídka těchto možností byla před volbami rozeslána jednotlivým 

fakultám. Ing. Mikšík dále informoval o tom, na kterých fakultách již volby do AS ČZU proběhly a kde se teprve volby 

uskuteční  

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, Ing. Kleindienst, prof. Lošťák, prof. Müller, PaedDr. Vavrla 

• závěr diskuze: doc. Benešová se dotázala vedení ČZU, zda a jak se budou řešit jednoznačně lživé informace používané 

ve volebních kampaních jednotlivých kandidátů, kvestor informoval, že na řádný průběh voleb dle volebního řádu 

dohlíží hlavní volební komise, podněty na prošetření by tedy měly být primárně směřovány na ni a v případě, že volební 

komise vyhodnotí v jednotlivém případě potřebu daný případ prošetřit, předá podnět na Etickou komisi ČZU 

• předseda AS ČZU sdělil návrh termínu pro setkání Akademické obce ČZU na 14. 12. 2023; PaedDr. Vavrla doplnil, že 

plánuje svolat AS ČZU v novém funkčním období po volbách 7. 12. 2023 tak, aby bylo možné zajistit přípravu pro svolání 

Akademické obce ČZU 

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová 

• rektor, kvestor, předseda AS ČZU poděkovali členům AS ČZU za práci pro AS ČZU v aktuálním funkčním období; doc. 

Benešová, prof. Müller též poděkovali členům jednotlivých komisí za jejich aktivní práci v komisích. 

 

Závěr jednání 

Předseda AS ČZU poděkoval přítomným za jednání.  

 
 
        ING. RADIM KOTRBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU, V. R. 


